
Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 25.11.2024 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd: zie lijst onderaan 
 
 
1. Goedkeuring verslag vergadering 11 september 2024 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
De wedersamenstelling van de sportraad houden we voor de volgende vergadering. 
 
2. Participatietraject voor anderstalige nieuwkomers – zie bijlage voor de presentatie 
Caro Van der Hallen,medewerker van KINA, komt toelichting geven bij het participatietraject 
voor nieuwkomers in Vlaanderen. Het participatietraject is één van de vier onderdelen van 
het Vlaamse inburgeringstraject. De andere pijlers van het inburgeringstraject zijn: 
- een cursus maatschappelijke oriëntatie 
- Nederlands leren 
- een traject naar werk 
Bij het participatietraject staat volgende doelstelling voorop: via het deelnemen aan één of 
meerdere activiteiten versterkt en verbreedt de nieuwkomer zijn sociaal netwerk en oefent 
hij/zij tegelijkertijd het Nederlands. Dat kan als deelnemer aan activiteiten, maar ook door 
als vrijwilliger aan de slag te gaan binnen een vereniging/organisatie. 
Verenigingen kunnen daarbij hun aanbod kenbaar maken aan 
nieuwkomers/anderstaligen via de website www.ikdoemee.be. Door het betrekken van 
nieuwkomers bij de vereniging, biedt dat ook mooie kansen voor de vereniging. Het 
verbreedt je publiek en verruimt je blik. Op die manier kan je als vereniging je steentje 
bijdragen aan een inclusieve samenleving. 
Meer info in de folder die werd verspreid op de algemene vergadering. 
Bij vragen of voor hulp bij het invoeren van jullie activiteiten kan je steeds terecht bij: Caro - 
netwerkcoach inburgering - 04 77 95 54 42. 
 
Vragen vanuit de groep: 

- Is dit enkel voor vzw’s of kunnen feitelijke vereniging zich ook aanbieden? 
Het statuut van de organisatie doet er niet toe. Zelfs individueel als buddy kan je je 
engageren. 

- Vinden anderstaligen hun weg op een Nederlandstalige website? 
Je kan de website in 6 verschillende talen lezen. De trajectbegeleider van de 
nieuwkomer kan ook helpen waar nodig. 

 
3. Stand van zaken infrastructuurprojecten 

- Buurtpaviljoen “De Loemmert” werd begin oktober officieel ingehuldigd. 
Enkele aanwezigen vanuit de sportraad kwamen toen op Radio 2. Intussen is 
het buurtverbindende project ook in de running voor een Matexi-award. 
“De Loemmert” is er voor iedereen die er gebruik van wil maken. Reserveren 
hoeft niet. 

- Update privaat padelproject Westmallebaan: timing: aanvraag 
omgevingsvergunning wordt verwacht einde dit jaar. Dan volgt er een 
openbaar onderzoek. 

mailto:sport@zoersel.be
https://www.ikdoemee.be/


I.v.m. de uitbreiding van de parking werd al samen gezeten met KFC 
Eendracht Zoersel. Maar daar is het laatste nog niet over gezegd. 
 

4. Idee organisatie nieuw loopevenement ‘Zoersel loopt’ 
Jente Kuyps en Victor Olivier komen hun idee voor een nieuwe stratenloop in Zoersel 
voorstellen. Werknaam = ‘Zoersel loopt’. Na het verdwijnen van de Stratenloop van Halle, de 
Risschotloop, Monnikenheide loopt en het loopevenement van Zoersel Kermis, is er in 
principe geen stratenloop meer in Zoersel. 
Het concept van ‘Zoersel loopt’ = heel toegankelijk en laagdrempelig met een keuze tussen: 
een kidsrun - 8 km - 16 km, met tijdsregistratie. Voor vertrek- en aankomstplaats wordt aan 
de Achterstraat gedacht. 
Bedoeling is veel mensen op de been brengen en een leuke sfeer creëren, voor deelnemers 
én toeschouwers. Het is niet de bedoeling om winst te maken. 
Voorstel datum = zondag 21 of 28 september 2025. Dat valt 3 weken voor de marathon van 
Antwerpen.  
De Handelslei mee opnemen in het parcours zou mooi zijn. Zo kunnen we meteen ook de 
middenstand van Sint-Antonius betrekken. Maar mocht dat te moeilijk zijn, is dat ook geen 
must. 
 
Reacties uit de groep: 

- begin oktober is het ook altijd Trappistenjogging van Play&Sport; misschien 
de datum toch te herbekijken? 

- heel leuk idee, maar op een zondag tijdens het competitieseizoen is er al een 
tekort aan parkeerplaatsen in de Achterstraat. 

- 28/9 = jaarmarkt van Halle, is verenigbaar, maar let op met parcours in Halle. 
Ook de Dag van de Landbouw valt op zondag 28/9/2025. 

- tof initiatief! Lopen is trendy. 
- AC Dal liet alvast weten dat ze klaar staan als ze met iets kunnen assisteren. 

 
5. Aanvraag evenementenspeerpuntacties 

- VTT van WTC De Doortrappers op 24/8/2025 
omdat er niemand aanwezig is van de club, wordt het advies uitgesteld naar 
volgende vergadering. 

- Vlaanderen Wandelt van Natuurvrienden Zoersel op 27/4/2025 
Jef licht toe.   
Op 27/4/2025 wordt in iedere Vlaamse provincie 1 groots wandelevenement 
georganiseerd met afstanden van 4,5 tot 50 km. Voor Antwerpen nemen de 
Natuurvrienden de organisatie op zich. Bij gebrek aan een grote indoor 
evenementenlocatie in Zoersel, zijn vertrek en aankomst voorzien bij Meubelfbriek 
Mintjens in Malle. Een centrale rustpost is voorzien aan het kasteel de Renesse.  
Is er sponsoring vanuit de Wandelfederatie? Zij voorzien nationale promotie, 
stickers en 2.500 euro voor animatie.  

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief, wetende dat de uitvalsbasis niet op 
Zoersels grondgebied ligt. 

Indien het gemeentebestuur vasthoudt aan de regel dat er geen materialen van de 
uitleendienst buiten Zoersel gebruikt en geleverd mogen worden, dan doen de 
Natuurvrienden hun aanvraag tot evenementenspeerpuntactie graag voor hun jaarlijkse 
Trappistentocht: 

- Trappistentocht van Natuurvrienden Zoersel op 23/2/2025  
Jef licht toe. Vertrek en aankomst in refter van Beuk&Noot. Er worden zo’n 2.500 à 
3.000 deelnemers verwacht. 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief, als 2de keuze speerpuntactie 
 
 
 



6. KFC Eendracht treedt in samenwerking met KVK Westmalle 
Steven Schryvers licht toe.  
KFC Eendracht kampte de jongste jaren met een steeds kleinere instroom van jonge 
spelertjes.  
De buren, KVK Westmalle, 1,5 km verderop, had hetzelfde probleem.  
Sinds start seizoen 2024-2025 bundelen beide clubs hun krachten van U6 tot U9.  
Tal van doorgedreven onderlinge gesprekken gingen vooraf aan deze gedurfde stap. En in 
functie van een goede verstandhouding blijft er ook nu nog veel overleg nodig. 
Het voorlopige gevoel is dat het opzet zeker geslaagd is. De bredere basis is er en ook bij 
de ouders wordt het idee positief onthaald. Afgelopen weekend was er ook een gezamenlijk 
sinterklaasfeest. 
Praktisch gaat het als volgt: huidig semester:  
U6 en U7 trainen in W’Malle en spelen competitie in Zoersel 
U8 en U9 trainen in Zoersel en spelen competitie in W’Malle 
Vanaf januari: zelfde werkwijze, maar omgedraaid. 
Op de logische vraag waarom de handen niet in elkaar geslagen werden met een 
Zoerselse club? 1. In Halle of Sint-Antonius is er niet per se een tekort aan jonge spelertjes 
2.  geografisch is Westmalle een hele logische keuze. 
Officieel blijft ieder kind bij zijn eigen club aangesloten. 

 
Vragen vanuit de groep: 

- Is dit misschien een voorbode om ooit te fusioneren? Of opslorpen? De toekomst 
zal het uitwijzen. 

- In welke kleuren spelen jullie dan? Er zijn nog telkens 2 ploegen: blauw-zwart 
(kleuren Westmalle) en rood-groen.  

- Bedenking: de reglementen van de gemeentelijke werkingssubsidies zijn nog niet 
aangepast aan zo’n samenwerkingen. 

- Zijn er andere clubs die op één of andere manier samenwerken met clubs van 
buiten Zoersel? TSITL deed dit ooit met een club uit Kapellen voor acrogym. KFC 
Antonia is onderdeel van een interprovinciale 1ste ploeg. KFC Halle is ook benaderd 
door Zandhoven om evt. ook samen te gaan, om provinciaal te kunnen gaan spelen. 
Zij zijn hier voorlopig nog niet op ingegaan. 

Bedankt voor het verhaal, Steven, hou ons op de hoogte en veel succes ermee! 
 

7. Vernieuwde rookwetgeving vanaf 31/12/2024 
De wet van 22/12/2009 ‘regeling voor rookvrije gesloten plaatsen’ werd recent met een 
nieuwe wet uitgebreid naar verschillende publiek toegankelijke plaatsen in open lucht.  
Het gaat om plaatsen met een grote aanwezigheid van kinderen en jongeren. Dit alles onder 
het motto “zien roken doet roken”, en het streven naar een rookvrije generatie. 
Vanaf 31/12/2024 is het verboden te roken/vapen op: 

- Speelterreinen 
- Sportterreinen: hieronder vallen 6 outdoor sportsites: nl. die van onze 3 

voetbalclubs, 2 tennisclubs en de Landelijke Rijvereniging St.-Elisabeth 
Zoersel 

- Kinderboerderijen 
- Dierenparken 
- Attractieparken 

Ook is het aan de in- en uitgangen van verschillende openbare gebouwen (scholen, 
kinderdagverblijven, ziekenhuizen, bibliotheken woonzorgcentra) verplicht om een rookvrije 
perimeter van 10 meter in te stellen. 
 
Het gemeentebestuur voorziet voor de 6 clubs met open lucht sportterreinen telkens 2 
signalisatieborden van Generatie Rookvrij om op hun terrein aan te duiden dat men een 
rookvrije zone betreedt. 



Ook werd beslist om de site Achterstraat volledig rookvrij te maken, incl. de parking. Er 
worden ook geen rookzones voorzien. Mensen die het echt niet kunnen laten, zullen dus 
langs de straatkant moeten gaan staan. 
Op de speelterreinen in onze gemeente zal het verbod kenbaar gemaakt worden door 
middel van een sticker op het bestaande welkombord. 
 
De controleurs van de inspectiedienst consumptieproducten van de FOD Volksgezondheid 
zijn verantwoordelijk voor het opsporen van inbreuken op het rookverbod. De politie is ook 
verantwoordelijk voor de handhaving van de wet van 22 december 2009. 
Let op: ook de uitbaters van terreinen hebben een verantwoordelijkheid in het aansporen tot 
toepassing van de nieuwe wet. Ook zij kunnen beboet worden bij overtredingen door 
bezoekers. Vlaams Instituut Gezond Leven heeft een e-learning ontwikkeld voor mensen 

actief op een rookvrije site. Leer in 15 minuten Rokers aanspreken op een rookvrij terrein. 
 
Opmerkelijk is dat het op horecaterrassen wel toegelaten blijft om te roken. Dat betekent dat 
er op de cafetariaterrassen centraal gelegen op de voetbal-, tennis- en ruitersites in principe 
geen rookverbod geldt. Het gemeentebestuur hoopt hier op de welwillendheid van de 
clubs/uitbaters om het verbod ook daar gewoon door te trekken. Nele contacteert hen nog 
daarover. 

 
Reacties vanuit de groep: 

- “Verstokte rokers, zullen altijd blijven roken.” 
- De gemeente zou de uitbreiding van de wet op de terrassen van 

sportcafetaria’s beter opleggen aan de uitbaters. 
- Een spandoek ‘wij zijn een rookvrije club’ om aan de ingang van de site op te 

hangen is zichtbaarder dan een bord. 
- Voor rokers is het vanaf sporthal Arena al een eind om op straat te moeten 

gaan staan. VOC Amigos vreest veel peuken op hun dorpel aan te treffen als 
ze de asbak voor de deur zullen weghalen. 

- Vraag naar duidelijke signalisatie en communicatie over verbod op hele site 
Achterstraat. 

 
8. Gemeentelijke info 

- grasveld Bremberg: het is hier al eerder aangehaald; het terrein ligt er zo 

slecht bij dat voetballen er geen optie meer is. KFC Halle merkt dat ook aan 
voetbalgrage ‘indringers’ op hun terreinen. 
Een grondige heropmaak van het terrein kost al gauw zo’n 8 à 10.000 euro. 
Omdat het veld ook meermaals per jaar ingezet wordt als parking, wordt in 
vraag gesteld of dit wel verantwoorde kosten zouden zijn. 
Een idee is om de helft van het terrein her op te maken. De andere helft kan dan 
blijven dienen als gelegenheidsparking.  

Reacties uit de groep: 
o Zo’n grote kosten doen en dan laten stuk rijden is inderdaad wat zot. 
o Paul: is wel voorstander om het volledige terrein her in te zaaien en er 

dan 4 maanden af te blijven. KFC Halle is bereid in die periode dan een 
veld ter beschikking te stellen. Ook zij hebben de ruimte bij bepaalde 
gelegenheden soms nodig als overloopparking. Bij droog weer kan dat 
normaal geen kwaad. 

o Jimmy: kunnen de werken niet door een tuinbouwschool gedaan 
worden? Om zo de prijs te drukken? Of kan er een vergoeding gevraagd 
worden wanneer het als parking dient? 

o Is het een optie om enkel de laten parkeren bij droog weer; dan is er 
geen kans op beschadiging. 

De sportraad komt niet tot een eenduidig advies.  

https://www.gezondlevenacademie.be/enrol/index.php?id=35


De sportraad raadt aan om het idee van half opmaken en half als parking voorzien, voor te 
leggen aan de KLJ, die de grootste gebruiker is van het veld. 

- Paadje Hendrikvoort: Dit paadje is in principe een voetpad, cfr. het 
toegankelijkheidsreglement Halse bossen. Het gemeentebestuur besliste 
recent dat niet-Zoerselse clubs hun fietsevenementen niet meer langs dit 
(wandel-)paadje mogen sturen. Voor onze eigen clubs wijzigt er niets.  

 
9. Planning activiteiten 

- zaterdag 30/11/2024 reanimatie- en AED opleidingen Rode Kruis; schrijf je nog 

op de valreep in, er zijn nog enkele vrije plaatsen in de namiddag 13-30-16.30 

uur: 2 in Ter Smisse en 7 in het ACZ. 

- maandag 10/2/2025 aftrap Start 2 Run i.s.m. AC Dal + gemeente Malle 

- vrijdag 7/3/2025 vrijwilligersfeest in de Kapel 

- dinsdag 13/5/2025 seniorensportdag 

- vrijdag 23/5/2025 sportkampioenenviering 
 

10. Varia 
- Aan het einde van deze legislatuur, richt Marc een woordje van dank aan 

Olivier voor zijn gedrevenheid de afgelopen jaren. Het was een bijzondere 
periode in de sportraad, met het overlijden van René Heye, die zo vele jaren 
het gezicht van onze adviesraad was.  
Olivier bedankt op zijn beurt de sportraad en Nele voor al het positivisme en 
engagement. Hij blikt tevreden terug op een boeiende en leerrijke episode in 
de politiek als schepen van sport. Hij geeft nu met veel vertrouwen de fakkel 
door aan Jan De Prins. 

- Ilse vraagt aandacht voor het juist gebruik van de danszalen. Met name: Stig 
Léonard blijft de regels rond schoenen en het niet eten in de zalen met de 
voeten treden.  

De sportraad vraagt aan het gemeentebestuur om de betreffende gebruiker schriftelijk 
in kennis te stellen dat bij een volgende vaststelling van overtreding hij de zaal niet 
langer kan huren. 

- Jimmy: is de toegankelijkheid voor ruiters gewijzigd in de Halse dreef? 
Er zijn in oktober grondige werken uitgevoerd in de Halse dreef. Voorlopig is 
de toegankelijkheid nog dezelfde, maar wanneer de nieuwe trage weg tussen 
de Sjauwel en het Boshuisje af is, zal de toegankelijkheidsregeling 
herbekeken worden in overleg met het Agentschap Natuur en Bos. 

- Bert: wanneer zullen de containers tussen Zoest en Vleugel verdwijnen?  
In maart zou de aannemer starten aan de stabiliteitswerken in de Vleugel. 
Verwacht wordt dat de containers eind 2025 weg kunnen. 

- Marc: volgende sportraad stellen we de agendacommissie en algemene 
vergadering weer samen. Graag per vereniging telkens een man en een 
vrouw voordragen, als afgevaardigde. 

- Luc Nelis, voorzitter van Okra Sint-Antonius vertelt dat hun lokaal gratis ter 
beschikking is voor verenigingen. Afspraak is wel dat de drank afgenomen 
wordt aan de Okra-prijzen. Er is ook een tussendeur naar het Klavier, 
combinatie-huren kan. Jeugdfuiven kunnen dan weer niet in het Okra-lokaal. 

 
 
 

De volgende sportraad vindt plaats op woensdag 22 januari 2025 om 20 uur  
in de Zoest, Achterstraat 30 in Sint-Antonius.  

 

 
 



aanwezig: 
Marc Somers  Scabazoe, voorzitter sportraad 
Wim De Wree  TTC Zoersel 
Marc Goeman  TC Kievit 2020 
Eddy Raets  TTC Sint-Antonius 
Gibb Pemen  De Sleepers 
Alain Schaffers  K Antonia FC 
Steven Schryvers KFC Eendracht Zoersel 
Alfons De Roover WTC De trappers 
Raymond Van den Branden BC Zoersel 
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Patrik Laurijssen VOC Amigos 
Dave Van Lint  Kick- en Thaiboxvereniging Sukhothai Gym 
Michel Pauwels  JC Fudoshin 
Ludo Verwulgen JC Fudoshin 
Kitty Busschodts gemeenteraadslid 
Jimmy Bollansee LRV Sint-Elisabeth Zoersel 
Olivier Renders  TC Den Otter 
Julie Vermeulen Danco Movado 
Victor Olivier  Zoersel Loopt 
Jente Kuyps  Zoersel Loopt 
Luc Griep  voorzitter 2980 
Maarten Vervoort KVC Zoersel 
Ruben Jansegers KVC Zoersel 
Paul Van Wesenbeeck gemeenteraadslid 
Bert Somers  VOC Amigos 
Nele Verhoeven sportfunctionaris 
Olivier Rul  schepen van sport 
 
verontschuldigd:  
René Keysers  ontslagnemend penningmeester sportraad, TTC Sint-Antonius Zoersel 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Francis Peeters  AC Dal 
Ivo Jennekens  AC Dal 
Ine Verschaeve  Dansstudio Petit Plié 
Sofie Van Hooydonk Dansstudio Petit Plié 
Fons Christiaensen Bosch Boys 
Tom Volders  TC Den Otter  
Gerd Van Keer  Omnisport Zoersel 
Dirk Schoeters  Tripple Bikers  


